直飞张家界系列 **ZHANGJIAJIE DIRECT FLIGHT SERIES** 



- 全程不入购物店 Zero Shopping Shop
- 宝峰湖游船 Baofeng Lake Cruising TICKET
- 张家界大峡谷游船 Grand Canyon Cruising TICKET
- 芙蓉镇酉水游船 Furong Town Youshui Cruising TICKET
- 黄龙洞游船 Huanglong Cave Cruising TICKET
- 天门狐仙表演 Tianmen Fox Fairy Show TICKET

#### 行程特点 ITINERARY HIGHLIGHTS

- 天子山景区 Mount Tianzishan ( ) TICKET
- 袁家界景区 Yuanjiajie Scenic Area 🏛 🎞
- 天门山景区 Tianmenshan Scenic Area 🏛 🎞
- 黄石寨风景区 Huangshizhai Scenic Area 🧰 ፲፱៤६६፻
- 凤凰古城 (凤凰九景) Fenghuang Ancient Town (Fenghuang Nine Views) 🕮 🎞
- 芙蓉镇 Furong Town TICKET
- 十里画廊 Shilihualang TICKET
- 黄龙洞 Huanglong Cave TICKET
- 七十二奇楼 72 Tujia Stilted Buildings ┺ ТСБТ
- \* TICKET 含票 Include Ticket



\* 🇰 世界遗产目录 World Heritage Sites

#### i 膳食 MEALS

- 农家风味 Farm Speciality
- 苗家风味 Miao Speciality
- 湘菜风味 Xiangcai Speciality
- 血粑鸭风味 Bloody Duck Cuisine
- 土家赶年宴 Tujia Spring Feast
- 山顶阿凡达 Hilltop Restaurant
- 天下第一螺 Tianxia Diyiluo Restaurant

# **□** 酒店特色 HOTEL HIGHLIGHTS

- 住宿当地4+5星级酒店 Stay At Local 4+5 Stars Hotel
- 张家界安排住宿三晚武陵源区 + 三晚市区 Zhangjiajie Stay Three Nights Wulingyuan District + Three Night City Area



航班时间 / Flight Details:

KUL/DYG OD 622 0930/1425 D1 DYG/KUL OD 623 1525/2005

【直飞航班、免去转机等候时间】

[ Direct Flight, No Waste Time For Layover ]



往 Toward ······

地点 Destination — 过夜 Overnight \_





凤凰古城 Fenghuang Ancient Town

#### 第1天 出境 → 张家界

机上用餐/晚

集合于国际机场,乘搭国际航班飞往张家界。

七十二奇楼: 从远处看就像是一座悬浮在半空中的土家山寨,虚虚实 实, 如在幻境中一般。

#### 第2天 张家界 漂 凤凰

凤凰古城:春秋战国时代为「五溪苗蛮之地」,属楚国疆域,到清康 熙五十四年[公元1775年]改建为石城。现有人口约37万,以苗族 和土家族为主。

凤凰古城游(九景): 沉从文故居、熊希龄故居、杨家祠堂、 石板桥 、船游沱江两岸风光、东门城楼、、土家吊脚楼、酒吧一条街虹桥艺

#### 第3天 凤凰 芙蓉 ₩ 张家界

芙蓉镇(含环保车): 本名王村,镇子因电影《芙蓉镇》在此取景拍摄 而改名,镇区有大街小巷、土家吊脚楼和五里青石板长街。是一个拥 有两千多年历史的古镇,又称"挂在瀑布上的千年古镇"。

西水画廊(含游船): 乘游船欣赏十公里西水,缥碧成玉,蜿蜒成诗。 素有"土家族的母亲河"的酉水,滋养着两岸居住的百万土家族同胞 ,并孕育了独特的土家文化。

**土家风情园:** 以当地湘西的土司城堡为基础建造而成,这里有中国最 大、最高的木质结构吊脚楼,还有机会观看到土家族古老的舞蹈"茅 古斯舞"。

#### 第4天 张家界

张家界: 以峰称奇、以谷显幽、以林见秀、三千座石峰拔地而坡,形 态各异 、峰林间峡谷幽深、溪流潺潺。

天门山景区(含单程缆车+单程手扶梯+快线缆车): 天门山高 1518.6米,古称云梦山,又名玉屏山,后因自然奇观天门洞而得名 1992年被批准为国家森林公园。有"湘西第一神山"和"武陵之 魂"之称。(如遇冬季将改为缆车上下)

玻璃栈道(含鞋套): 这条玻璃栈道给人带来的刺激震撼感,您可挑战 天门山顶的东方"天空之路"。(如遇冬季结冰将无法游览)

天门洞: 传说您只要从天门山脚登上九百九十九级石阶梯,就会到达 通往仙界。硕大的门洞足够现代人驾驶飞机穿越而过,是世界上海拔 最高的天然穿山溶洞。

# 第5天【张家界

袁家界景区(含VIP环保车): 被称为神秘的"潘多拉世界" 海拔1000余米山顶上的平台。在这里观景,可将武陵源尽收眼底。 百龙电梯(登山): 唯一拥有三项世界记录,它乃世界上最快、载重量 最大、最高的暴露在户外的电梯。

哈利路亚山: 为阿凡达外景拍摄地实景地。连接天地的柱子的形状, 这个峰值是袁家界风景区的地理标志。

迷魂台: 取其命名,望出之景幻美至勾人神魂。清晨和天气变换时、 云雾翻滚、群山时隐时现。

天下第一桥: 大自然的鬼斧神工,将一块厚约5公尺的天然石板,横 空"架"在两座山峰之上。

贺龙公园: 是为纪念贺龙元帅转战天子山而建,供后人瞻仰这位伟大的 元帅,了解贺龙元帅的生平事迹。

仙女散花: 石峰俏立云端, 态极妖娆, 岩顶灌木滴翠, 山脚山腰野花 如锦,每到春暮,天风吹,流云飘,恍如仙女将鲜花撒向人间。

御笔峰: 峰高100余米, 数峰参差并列, 据说是向王天子兵败时丢弃 的御笔所化成的山峰。此景变化万千,日照霞染生辉,云雾涌动时隐 时现,春月透过花丛,五层峰峦相迭。

天子山(缆车下山):天子山四大奇观:峰林、云海、日出、冬雪。一 幅雄伟壮观、奇特迷人的景象,会让大家大饱眼福而流边忘返。

十里画廊(含双程小火车): 景区长5公里,峡谷两岸林木葱茏和奇峰 异石千姿百态,像一幅巨大的山水画卷。

#### 第6天 张家界

黄石寨风景区(含往返缆车): "不登黄石寨, 枉到张家界", 张家 界森林公园内最大、最集中的观景台: 摘星台、猴帅点兵、天桥遗墩 、金龟含日。

宝峰湖(含游船+VIP环保车): 一座罕见的高峡平湖,四面青山,一 泓碧水,风光旖旎,是山水风景杰作。

# 第7天|张家界

张家界大峡谷(含玻璃桥+电梯+游船): 为世界首座斜拉式高山峡谷 玻璃桥景观桥梁。桥面长375米、宽6米,桥面距谷底相对高度约 300米。这座全透明玻璃桥长度和高度位居世界第一。

黄龙洞(含VIP通道+电瓶车+游船): 黄龙洞现已开发龙舞厅、响水 河、天仙水、天柱街、龙宫、迷宫等著名景点。黄龙洞属典型的喀斯 特岩溶地貌,黄龙洞由石灰质溶液凝结而成的石钟乳、石笋、石花、 石珊瑚等洞穴景观遍布其中。

#### 第8天 张家界 入境

早午/机上用

军声画院: 誉为"砂石画艺术宫殿"。砂石画是以砂石、植物等自然 材料为绘画原料制作的画,同时具有中国画的神韵,水彩画的清新, 油画的凝重,工艺画的精巧,又有半浮雕的立体感。

旅程结束,送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。 鸿运期待与您再次出发!





黄石寨风景区 Huangshizhai Scenic Area

### Day 1 Depart 🛪 Zhangjiajie

MOB/D

Assemble at international airport, departure international flight to Zhangjiajie.

**72 Tujia Stilted Buildings:** The world's latest 7D holographic image is combined perfectly with the cornices and corners of the stilted buildings to present 72 kinds of beautiful light shows.

# Day 2 Zhangjiajie 🚐 Fenghuang

BLD

Fenghuang Ancient Town: Situated on the western boundary of Hunan in an area of outstanding natural beauty where mountains, water and blue skies prevail. One of the China most beautiful small city which located in XiangXi Tujia and Miao Autonomous Prefecture. Fenghuang Scenic Area (Nine Views): Shen's Home, Xiong's Home, Yang' Family Ancestral Temple, Stone Bridge, Rippling Tuojiang River, Eastern Gate, Old Building, Beer Street and Hong's Bridge.

#### Day 3 Fenghuang Furong

Zhangijajje

**Furong Town (Include Environment Car):** Originally know as Wangcun Village, the town is well known for its scenic location, situated on cliffs above a waterfall that falls into the You River.

Youshui Gallery (include Cruising): Take a boat to enjoy the Youshui River. Youshui River known as the "Mother River of Tujia", nourishes the millions of Tujia compatriots living on both sides of the strait and nurtures the unique Tujia culture.

**Tujia Folk Garden:** A large-scale comprehensive tourism service unit that integrates cultural and natural landscapes, and combines tourism, art performance, rare treasures exhibition, accommodation, catering, entertainment, and shopping into one.

#### Day 4 Zhangjiajie

BLD

ZhangJiaJie: A kingdom of Sandstone Peak Clusters. Famous for its precarious peaks, limpid streams, dense forests, and large karst caves. Tianmenshan Scenic Area (Include One-way Cable Car + One-way Escalator + Fast Line Cable Car): Tianmenshan high 1518.6 meters, ancient name Yunmengshan, also known as Yuping Mountain. The mountain is famous for its unique natural miracle - the Tianmen Cave; it was authorized as a national forest park in 1992. (During winter, will only use cable car for up and down)

The Glass Plank Road (Include Shoe Cover): It is about 60 meters long and 1430 meters above the sea level. You can walk on the glass plank road and appreciate the landscape in Tianmenshan National Forest Park. (In case of freezing in winter, will not be able to visit)

**Tianmen Cave:** The door-alike cave was created after the cliff collapsing in ancient time, the world's highest natural mountain cave.

#### 宝峰湖 Baofeng Lake

### Day 5 Zhangjiajie

**BLD** 

Yuanjiajie Scenic Area (Include VIP Shuttle Bus): A mountain platform great for enjoying sweeping vistas. You will experience walk on the mountain's edge, and clouds rise from beneath the feet. Bailong Elevator (Climb-up): The world's tallest full-exposure outdoor elevator, the world's tallest double-deck sightseeing elevator and the world's fastest passenger elevator with the biggest carrying capacity. Haliluya Mountain: The Southern Sky Pillar in Yuanjiajie is the prototype of the "Hallelujah Mountains" in the well-known film Avatar. Mihun Platform: When standing on the platform, your soul will be captured by the scenery on your eyes, hence name Mihun Platform. The No. 1 Natural Bridge: This sky bridge stretches across two mountains. It is uncommon for most of us to see a natural bridge surrounded by white clouds and oddly-shaped stone peaks. Helong Park: The most wonderful scenic sites in this geopark. Fairy Scattering Flower: Honored as "the most magic mountain in the world" and "the original version of Chinese landscape painting" Yubi Peak: Known as Emperor's Writing Brushes Peak, a typical peak landscape of Zhangjiajie. This several strong peaks are very cool, like a few inserted down brushes.

Mount Tianzishan (Cable Car Downhill): Located at northern area of Wulingyuan, boasting numerous steep peaks and four wonders: mist, moonlight, evening glow and snow.

Shilihualang (Include Two Ways Mini Train): Is just like a huge Chinese paintings hanging on the steep.

#### Day 6 Zhangjiajie

BLD

**Huangshizhai Scenic Area (Include Cable Car):** Huge mountain land in the middle part of Zhangjiajie National Forest Park. As the essence of Zhangjiajie National Forest Park Scenic Area, Huangshizhai possesses quite concentrated attractions, well worth visiting.

**Baofeng Lake (Include Cruising + VIP Buggy):** Basin created by the terrain in the middle of the mountainous area. Green trees and stone peaks of various shapes surround the lake.

#### Day 7 Zhangjiajie

BLC

Zhangjiajie Grand Canyon (Include Glass Bridge + Elevator + Cruising): Grand Canyon has a glass bridge crossed the canyon with 375m long, 6m wide and 300m height from bottom. This transparent glass bridge's length and height is the highest in the world.

Huanglong Cave (Include VIP Access + Battery Car + Cruising): The natural heritage of the world. It is typically Karst landform. The cave can be divided to 4 layers, including 2 caves and 2 dry caves. The cave consists of a large number of naturally-formed stone chambers, subterranean pools, lakes and falls, all illuminated in fancy colors.

# Day 8 Zhangjiajie 🛩 Return

**BL/MOB** 

**Junsheng Painting Institute:** Highly rated and prized by art collectors. In fact, it is considered the precious gift that the Hunan Provincial Government present to all guests at home and abroad.

End of journey, return flight to home. iO Travel hope to serve you again soon!





土家风情园 Zhangjiajie Tujia Folk Garden



芙蓉镇 **Furong Town** 



七十二奇楼 72 Tujia Stilted Buildings



黄龙洞 Huanglong Cave

#### 出发日期 DEPARTURE DATE:

- 必须符合条规:
  1. 本公司保留对行程内容因当地天气、路况、突发情况以及不可抗拒因素,做出适当更改和调整的权力。
  2. 所有航班如有更效,恕不另行通知。
  3. 旅游细则与附带条件,以收据背项为准测。
  4. 自由活动期间自费项目由客人自行选择与付费。
  5. 如有包含门票,将特别注明。
  6. 如有购物站,将特别注明。
  7. 旅程以华语、粤语或文文讲解。
  4. 每国至少16位成员才能铁定出发。如团体少于16为成员,本公司保留决定操作或取消此行程。如遇到当地酒店客满,不可预测等因素,将以同级酒店取代。
  10. 房型是根据酒店分配,本公司不负责所分配房型差异。
  11. 本公司建议购买旅游保险,为您的旅程做个保障。
  12. 英文版本是翻译自中文版本,如有差异将以中文版为。

#### 团费 TOUR FARE:

#### Terms & Conditions Apply:

- Joi Porents & Conditions Apply:

  Joi Poreserves the right to make appropriate changes and adjustments of the litinerary due to local weather, road conditions, unexpected situations and irresistible factors without prior notice.

  Joi Portice of the conditions are stipulated in the conditions as stipulated in the official receipts.

  All Booking will be subjected to terms and conditions as stipulated in the official receipts.

  Participation of optional tours will be at passengers own expense.

  Admission and entrance ticket will be included the properties of the conditions and the conditions are stipulated in the conditions are stipulated in the official receipts.

- 7) Tour is conducted in Chinese, Cantonese or English.
  8) Minimum group size of 16 passenger is required for a confirmed departure, Group size of 15 and below will solely be at discretion of 10 travel.
  9) All hotel rating are based on local standard. In the event that accommodation if the stated noted in unavailable, it 10) Room types are based on run of house an allocated by respective hotels. 10 will not be responsible for the differences of the room allocated.
  11) (O travel recommends you to buy travel insurance for 11) (O travel recommends you to buy travel insurance for 12) In the event if discrepancies between English and Chinese itinerary, please refer to Chinese Version.



# IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD. (173557-U) (KKP-1478) (KPP-L/LN 1478/2

+605 253 2766 / +6016 559 8766 O NO. 19, JALAN SULTAN ABDUL JALIL, 30300 IPOH, PERAK, MALAYSIA.



20240112